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Forslag til vedtak 
  
Kontrollutvalget tar saken til orientering 
 
  
 
Saksopplysninger 
  
Forum for kontroll og tilsyn gjennomførte årsmøte og fagkonferanse 8.-9. juni i år. 
Fagkonferansen hadde fokus på følgende tema:  
  
Onsdag 08. juni 
10:00 Velkommen til fagkonferansen 
Tage Pettersen, styreleder / FKT 
10:05 Åpningsinnlegg:  
Lovlighetskontroll 
Peter Frølich (H), leder Kontroll- og konstitusjonskomiteen / Stortinget 
10:40 Kontrollutvalgets involvering i arbeidet med risiko- og vesentlighetsvurderinger 
(ROV) og planer for forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll 
Frode Løvlie, manager / Deloitte 
11:45 Kontrollutvalgets påseansvar for økonomiforvaltningen.  
Hvordan kan kontrollutvalget bestille kontrollhandlinger? 
Rune Johansen, seniorrådgiver / Vetaks IKS 
12:35 Paneldebatt:  
Hvorfor er det viktig at kontrollutvalget er en god bestiller? 
14:00 Habilitet og dobbeltroller 
Erik Magnus Boe, professor emeritus / UiO 
  
16:00 Årsmøte 
  
Torsdag 09. juni 
09:00 Ny veileder - håndtering av henvendelser til kontrollutvalget 
10:00 Krav til varslingssystem i kommunen 
Berit Weum Brenne og Heidi Krogh Tysvær, seniorinspektører / Arbeidstilsynet 
12:00 Varslingssystemet i Fredrikstad kommune 
Rita Holberg, kontrollutvalgsleder / Fredrikstad kommune 
12:30 God egenkontroll – nyheter fra departementet 
Susanne Rynning Moshuus, utredningsleder/ Kommunal- og distriktsdepartementet 
13:30 Økonomisk internkontroll i praksis.  
Funn og erfaringer fra revisors arbeid 
Tone Jæger Karlstad, forvaltningsrevisor / KomRev NORD 
14:20 Skråblikket 
Ole Martin Ihle  
(Sammen med Harald Eia står Ole Martin Ihle bak TV-program som Hjernevask, Brille  
og Sånn er Norge) 
14:50 Avslutning 
Tage Pettersen, styreleder / FKT 



  
Presentasjonene fra konferansen sendes kun kontrollutvalget. 
  
  
  
  
Vurdering 
2 av kontrollutvalget medlemmer samt sekretær var deltagere på årets fagkonferanse. En del 
av årets temaer har kontrollutvalget ønsket å ta opp i møte.  
  
Saken legges frem til diskusjon på bakgrunn av program og presentasjoner.  
  
Det er lagt opp til at kontrollutvalget kan ta saken til orientering, men dersom kontrollutvalget 
ønsker å følge opp enkelttema kan dette spesifiseres i vedtaket. 
  
 
 


